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Schriftelijke vragen - Tariefsverhoging (buiten)sportverenigingen 
 
Bij de begrotingsbehandeling in november heeft het CDA Woerden al aandacht gevraagd voor de 
situatie van (buiten)sportverenigingen. Volgens onze informatie hebben veel verenigingen geen 
stevige reserves meer na huurverhoging in het verleden en een pittige coronaperiode. In onze ogen 
is het belangrijk om zorgvuldig om te gaan met deze maatschappelijke organisaties die voor 
gezondheid en gemeenschapszin een belangrijke rol vervullen. Het CDA heeft hiervoor ook aandacht 
gevraagd in relatie tot de stijgende kosten. 
Recentelijk hebben wij een brief ontvangen (17 december) van een van de Woerdense 
sportverenigingen over de verhoging van de verhuur van buitensportlocaties in 2023 met 6,2%. Het 
college heeft besloten om in dat jaar de indexatie van 14,5% te beperken tot dit percentage (dat ook 
in de begroting is opgenomen). Vanaf 2024 wordt dit percentage alsnog doorberekend was de 
boodschap aan de vereniging.  
 
Het CDA Woerden heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen: 
1. Waarom is er sprake van een indexatie van 14,5% terwijl in de begroting een indexatie van alle 

prijzen van 6,2% is afgesproken? 
2. Waarom heeft het college slechts voor een incidentele bijstelling voor één jaar gekozen en niet 

voor een structurele bijstelling, zodat verenigingen niet geconfronteerd worden met deze 
exorbitante stijging? Wordt overwogen dit alsnog te doen? 

3. Welke reacties heeft het college ontvangen na de communicatie?  
 
De gemeenteraad heeft op 17 november unaniem de motie Ondersteuning maatschappelijke 
organisaties, cultuur en sport aangenomen. Hierin wordt het college gevraagd om naar opties te 
kijken om maatschappelijke organisaties tegemoet te komen in de forse kostenstijgingen waarmee zij 
worden geconfronteerd.  
4. Op welke manier heeft het college deze uitspraak van de gemeenteraad meegewogen bij het 

vaststellen van de tariefsverhogingen voor de huur van buitensportaccomodaties? 
5. Worden verenigingen die in de knel komen tegemoetgekomen met een exploitatiebijdrage? 

Waarom wel of niet? 
6. Wat is de visie van het college op de structurele kostenstijgingen, ook op het gebied van energie, 

voor sportverenigingen en op welke manier wil het voorkomen dat verenigingen in de knel 
komen? 

 
In het bestuursakkoord staat: ‘We blijven zorgen dat sporten ook voor inwoners met een kleine 
portemonnee toegankelijk is’. 
7. Hoe zorgt het college er in overleg met de sportverenigingen voor dat dit mogelijk blijft? 
 
Namens de CDA-fractie, Job van Meijeren 
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